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PROTOKÓŁ  

 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim odbytego dnia 6 października 2021 r. w Urzędzie Miejskim                       

w Kamieniu Krajeńskim.  

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 800, a zakończono o godz. 1100 

 

Komisja Budżetu i Finansów w składzie: 

1) Wiese Ewa – Przewodnicząca Komisji, 
2) Delekta Patrycja, 
3) Szymanowicz Grzegorz, 

4) Kucharski Jacek. 

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 
2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

3) Gustyn Piotr - Skarbnik  
4) Liss Mariusz – Prezes LKS „KAMIONKA” 
5) Czapiewski Sławomir – Prezes Gminnego Zrzeszenia LZS 

6) Mazur Andrzej – Kierownik Referatu RGIiGK 
7) Krajewska Daria – Inspektor 

8) Szczepańska Natalia - Inspektor 
 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonała Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Ewa Wiese. Następnie przedstawiła porządek 

posiedzenia.   

  

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Program Ochrony Środowiska dla Gminy Kamień Krajeński na 

lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2028. 
2. Zmiany w WPF. 
3. Zmiany w budżecie na 2021 r.   

4. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i sportu na 
terenie gminy Kamień Krajeński. 

5. Pozostałe projekty uchwał. 
 

II. Inne sprawy organizacyjne. 

 
III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia.  
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad. I.1. Program Ochrony Środowiska dla Gminy Kamień Krajeński na 

lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2028. 
  
 Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor ds. ochrony środowiska 

Daria Krajewska. Poinformowała, że art. 17 ust. 1 ustawy z dnia 27 kwietnia 
2001 roku Prawo ochrony środowiska, nakłada na organ wykonawczy 
województwa, powiatu i gminy, w celu realizacji polityki ochrony środowiska, 

obowiązek sporządzenia odpowiednio wojewódzkie, powiatowe i gminne 
programy ochrony środowiska, uwzględniając cele zawarte w strategiach, 

programach i dokumentach programowych. Przedmiotowy Program Ochrony 
Środowiska uchwalany jest na lata 2021 - 2024 z perspektywą do roku 
2028. Projekt programu ochrony środowiska został pozytywnie zaopiniowany 

przez Zarząd Powiatu w Sępólnie Krajeńskim (uchwała nr 51/157/2021 
z dnia 19 kwietnia 2021 r.). Ponadto Regionalny Dyrektor Ochrony 

Środowiska w Bydgoszczy oraz Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny 
w Bydgoszczy uzgodnili odstąpienie od przeprowadzenia strategicznej oceny 
oddziaływania na środowisko dla wskazanego programu. Podkreśliła, że 

zgodnie z art.  18  ust. 1 programy, o których mowa w art. 17 ust. 1, 
uchwala odpowiednio sejmik województwa, rada powiatu albo rada gminy. 
 

Radny Grzegorz Szymanowicz zapytał czy coś wiadomo na temat wymiany 
pieców w ramach dofinansowania. 

 
Inspektor Daria Krajewska odpowiedziała, że ogłoszone zostały 3 nabory.             
W pierwszym naborze zgłosiły się 3 osoby. Jedna z nich nie posiadała 

kompletu dokumentów. W drugim naborze nikt się nie zgłosił, a w trzecim 
zgłosiła się tylko jedna osoba. Inspektor podkreśliła, że można korzystać           

z dofinansowania również w ramach czystego powietrza.  
 
Radny Grzegorz Szymanowicz stwierdził, że kwota 2.000 zł to jest zbyt małe 

dofinansowanie.  
 
Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zwróciła również uwagę na spółdzielnie 

mieszkaniowe. Zapytała czy w takim przypadku jest także możliwość 
ubiegania się o dofinansowanie. 

 
Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur odpowiedział, że jest możliwość 
skorzystania z dofinansowania np. na termomodernizację. Podkreślił, że 

przedstawiciele spółdzielni powinni pochylić się nad tematem dotyczącym 
ogrzewania.   
 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zwróciła również uwagę na problem 
zakładania paneli fotowoltaicznych na dachach budynków wielorodzinnych.  

 
Wobec braku dalszej dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
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Następnie Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur zapytał czy radni 

wyraziliby zgodę na wprowadzenie na najbliższą sesję dodatkowej uchwały 
dotyczącej przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kamień Krajeński na lata 2021-2036. 
Poinformował z czego wynika konieczność opracowania takiego planu.  

Uzupełnienia tematu dokonała Inspektor Natalia Szczepańska, 

informując że podstawę prawną opracowania projektu założeń do planu 
zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe stanowi art. 19 
ust. 1 ustawy z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne, zgodnie                   

z którym wójt (burmistrz, prezydent miasta) opracowuje projekt założeń. 
Sporządza się go dla obszaru gminy, co najmniej na okres 15 lat i aktualizuje 

co najmniej raz na 3 lata. Podkreśliła, że zgodnie z art. 18 ust 1 wskazanej 
ustawy do zadań własnych gminy w zakresie zaopatrzenia w energię 
elektryczną, ciepło i paliwa gazowe należy: planowanie i organizacja 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe na obszarze 
gminy; planowanie oświetlenia miejsc publicznych i dróg znajdujących się na 

terenie gminy; finansowanie oświetlenia ulic, placów i dróg publicznych 
znajdujących się na terenie gminy, planowanie i organizacja działań 
mających na celu racjonalizację zużycia energii i promocję rozwiązań 

zmniejszających zużycie energii na obszarze gminy. Dokument był wyłożony 
do publicznego wglądu w Urzędzie Miejskim w Kamieniu Krajeńskim, Plac 
Odrodzenia 3, w godzinach urzędowania oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu pod adresem: https://mst-kamien-
krajenski.rbip.mojregion.info/ w dniach od 08.09.2021 do 28.09.2021 r.              

W wyznaczonym terminie, do wyłożonego do wglądu publicznego dokumentu, 
nie wpłynęły żadne uwagi ani wnioski. Projekt założeń do planu zaopatrzenia 
w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kamień Krajeński na 

lata 2021-2036 uzyskał pozytywną opinię Zarządu Województwa Kujawsko-
Pomorskiego uchwałą nr 37/1544/21 z dnia 24 września 2021. 

 

Członkowie komisji jednogłośnie za wprowadzeniem w/w projektu 

uchwały na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

  

Ad.I.2. Zmiany w WPF. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 
z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2021r. 
Planowane na rok 2021 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wynoszą: 
- dochody ogółem – 36.374.036,09 zł, 
- wydatki ogółem – 38.360.366,93 zł. 

Ponadto zmniejszył się deficyt o 750.000,00 zł, który obecnie wynosi 
1.986.330,84 zł. Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób: 
- kredytami w kwocie 900.000,00 zł, 

- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z wynikających                        
z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na 
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realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych 

środków w kwocie 61.811,52 zł. 
- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunkach budżetu, wynikających z rozliczenia 
dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach                   

w kwocie 174.519,32 zł. 
- nadwyżka z lat ubiegłych w kwocie 850.000,00 zł. 
W załączniku Nr 2 Zmiany nastąpiły w następujących zadaniach: 

1. „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0” dotacji partnera na finansowanie 
kosztów działania informacyjno-promocyjnego projektu i zarządzanie 

projektem, po podpisaniu aneksu na 2021r. nastąpiło zwiększenie wartości 
zadania o 563,22 zł, i wynosi 909,42 zł. Zostały wprowadzone 
niewykorzystane środki z 2020r. 

 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zapytała o zakończenie prac przy 

rozbudowie  świetlicy wiejskiej w Radzimiu. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że zakończenie powinno nastąpić 

do końca roku.   

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie za. 

 

Ad.I.3. Zmiany w budżecie na 2021 r.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 

 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zapytała czy nadal dokładane są środki 

do punktu szczepień w Sępólnie Krajeńskim.  

 

Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że środki były przekazane tylko na 

początku roku.  

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie za. 

 

Ad. I.4. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i sportu na 
terenie gminy Kamień Krajeński. 

 
Jako pierwszy sprawozdanie z działalności Gminnego Zrzeszenia LZS 

przedstawił Prezes Sławomir Czapiewski.  

  Następnie sprawozdanie z działalności LKS „KAMIONKA” przedstawił 
Prezes Mariusz Liss. 
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Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese podziękowała za działalność sportową 

podkreślając, że rozgrywkami powiatowym żyją całe sołectwa.   
 

Prezes Gminnego Zrzeszenia LZS Sławomir Czapiewski przekazał sprawy                
z ostatniego zebrania, które odbyło się dnia 30 września zgłaszane przez 
działaczy poszczególnych drużyn sportowych, a mianowicie: 

- Obkas – sprawa podorywania działki gminnej, na której znajduje się 
boisko.  
 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zasygnalizowała, aby takie sprawy 
zgłaszać przez sołtysa.   

 
Kolejne sprawy przekazane przez Prezesa Gminnego Zrzeszenia LZS 
Sławomira Czapiewskiego: 

- zapytanie o aktualną wysokość tzw. kilometrówki, 
- zaśmiecanie boiska w Dąbrówce i Małej Cerkwicy, niszczenie ławeczek 

(jeżeli byłoby spotkanie z policją to zwrócić uwagę na tę sprawę), 
- zapytanie o plany na budowę boiska w Płociczu, 
- problem związany z dostępnością hali gimnastycznej w Kamieniu  

Krajeńskim (brak wolnych terminów), 
- wzrost kosztów utrzymania boiska, zakupów - prośba o zwiększenie kwoty 
do 45.000 zł na rok.   

 
Prezes LKS „KAMIONKA” Mariusz Liss podkreślił, że sprawa picia alkoholu 

na boiskach i zaśmiecania terenu była już zgłaszana na policję.  
 
Odnośnie boiska w Płociczu Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że             

z uwagi na przeprowadzoną dużą inwestycję w tym sołectwie, na chwilę 
obecną nie ma takiej możliwości.  

 
Prezes LKS „KAMIONKA” Mariusz Liss wspomniał również o wolnych 
terminach na hali w Dużej Cerkwicy. Rodzice z Płocicza i Dąbrowy dowożą 

dzieci do Dużej Cerkwicy.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że odbędzie się w tej sprawie 

spotkanie z dyrektorami szkół, a hala gimnastyczna w Kamieniu Krajeńskim 
służyć ma całemu społeczeństwu.  

 
Radny Jacek Kucharski zwrócił uwagę na to, że zajęcia dla dzieci mogą 
zaczynać się od godziny 15. Dzięki temu byłoby 5 wejść więcej. Podkreślił 

również, że jest także sala gimnastyczna w szkole podstawowej w Kamieniu 
Krajeńskim.   
 

Prezes LKS „KAMIONKA” poprosił o pochylenie się nad następującymi 
sprawami: 

- zabezpieczenie środków na projekt techniczny modernizacji stadionu 
miejskiego, 
- budowa systemu nawadniającego boisko piłkarskie, 

- wymiana azbestu na dachu. 
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Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia 

komisji.  
 

Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 
 
Brak.  

 
 
Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 
Brak. 

 
 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 6 października 2021 r.  

  

Przewodnicząca Komisji                                                                   

/-/ Ewa Wiese 


